
Referat fra skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 2024. 09. 24 
Tidspunkt: 17-19 
Mødeleder: Tina Joensen 

Referent: Tina Joensen 
 

 

Deltagere: Maja Topp Nielsen, Michael Larsen, Tina Joensen, Victoria 
Egelund Jensen, Andreas Lindegaard Ramsing Nissen, Gitte Schou, 
Rikke Stenspil 

 
Fraværende: Kristina Stegemann Nielsen, Sophie Amalie Snedker 

Lundgaard, Lene Jensen,  
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 

til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 

hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) og referat 
fra sidste møde 

 

Godkendt Maja 

2. Forventningsafstemning 
fx ift. mødedeltagelse 
og kommunikation 

Man melder afbud, hvis man ikke kommer, også i 
tilfælde af sygdom. Det er godt vi laver datoer for 
kommende år i god tid i forvejen. Hvis man er 
forhindret i at komme, kan man evt. skrive i 
tråden, som dagsordenen kommer i. Det 
prioriteres at mindst et bestyrelsesmedlem tager 
med til dialogmøder mm. fra forvaltningen 

Maja laver en messenger-gruppe, som bruges til 

planlægning af arrangementer. Den officielle vej 
som bestyrelse foregår via Aula. 

Vi tager det med på næste møde, hvor alle er 
repræsenteret 

Maja 
 
 
 

3 Børnehave (20 min.) (O) 

Børnehavens legeplads 

 

Tilsyn 

Efter fest i weekenden.  

Tages på næste møde, da Kristina er forhindret i at 

deltage i dag 

Tina oplyser, at Rørby børnehave har fået tilknyttet en 

procespædagog de næste tre måneder, for at give 

sparring til Kristian ift. tilsynsopgaverne. 

På mandag er der forældremøde, et 

bestyrelsesmedlem Rikke deltager. Gitte 

børnehaveklasseleder og Tina skoleleder deltager 

også. 

Kristina 
 

 

4 SFO 1 og Upstairs (D) 

 

 

 

Planen for næste skoleår.  

Fra næste skoleår bliver sfo 1 for 0-1-2-3 klasse, 

Upstairs er for 4-5-6 klasse. Da der bliver flere børn 

på mellemtrinnet. Der arbejdes på at udvide Upstairs 

ind i det nuværende billedkunstlokale, som skal være 

et kreativt værksted til brug i skole og Upstairs. 

Tina 



N/T og H/D (O) Indsatsområder. 

Tina har søgt udviklingspuljen om 150.000 kr. til 

udvikling af et værksted ved madkundskab. 

Værkstedet skal være til fagene natur og teknologi, 

håndværk og design, samt billedkunst. Det lokale som 

i øjeblikket udlånes som kursuslokale til Kalundborg 

kommune tages i brug sammen med gangarealet 

udenfor. Vi ønsker at udvikle et mobilt og 

multifunktionelt faglokale, som kan bruges til 

værkstedsundervisning og designprocesser. Skolen 

går i gang med projektet i efteråret, selvom der ikke 

tildeles midler fra kommunal side, så vil det bare tage 

længere tid at få det færdigt. Der søges om at rive en 

væg ned og lave glasvæg imellem de to lokaler. 

5 Personale (O) 

 

 

 

 

Elevtal (O) 

Ny pædagog Rikke starter d. 1/12 i Sfo 1. Praktikant 

Susanne er i et ressource-praktikforløb fra jobcentret 

to dage om ugen i morgensfo. Der bliver ansat en 

flexjobber Pia til morgensfoèn. Der er slået en stilling 

op som lærer (den stilling som Toke er ansat er 

tidsbegrænset). Der søges specielt om en dansklærer 

til besættelse pr. 1.12 eller umiddelbart efter. 

71 elever: Ny pige Nora til 4. klasse og lillesøster 

kommer i 0. klasse næste skoleår 

Tina 

6.  Hvordan får vi nye elever 

til at vælge os (D) 

Med faldende elevtal i hele kommunen, mangel på 

dagplejere i Rørby, skal vi gøre en ekstra indsats for 

at få flere elever til skole og børnehave.  

Strategi:  

Skolefilmen kommer snart ud på skolens 

facebookside. Kommunikationsmedarbejderne er 

snart færdige med den. Der arbejdes bagefter videre 

med små film, som beskriver andre sider af skolen. 

Der er hentet et skilt med Rørby skole og vores logo 

om fællesskab og et skilt med Upstairs til gavlen på 

huset ud mod Slagelsevej, så de forbipasserende i 

biler kan se, at der ligger en skole. 

Idèer til en folder som deles ud og elever i Upstairs 

laver badges, som kan deles ud. Gives evt. til 

dagplejere.  

Fokus på den gode historie fra forældre til forældre.  

Få kommunikeret ud, hvilke tiltag der er på skolen ift. 

fx problematikker, som der arbejdes med, det kunne 

være fælles fokus på grimt sprog, så forældre ved at 

der arbejdes med det og at der tages hånd om det.  

alle 

7. Grønne områder/ 

vedligeholdelse/ kloak (D) 

Der er aftalt en fast plan med Pedel Per, hvor han og 

skoleleder hver 14 dag, aftaler hvilke opgaver der skal 

laves og hvornår udeområder laves. 

Maja 



Græsslåmaskinen og buskrydder har været i uorden, 

de er nu lavet og kan tages i brug igen. I 

sommerhalvåret har Per to dage ude og 1,5 dag inde. 

Den sidste dag er han på Hvidebækskolen. 

Kloak og lugten fra den til tider, har Tina fået af vide, 

at der ikke kan gøres noget ved. 

8 Ressourcer til oprydning i 

faglokaler 

Der er interesse for en forældredag, hvor der kan 

gøres rent i fx billedkunst/ Upstairs, tømme loft, tegne 

skolegården op, køkken mm. 

Victoria 

 Eventuelt (O) 

 
7. november kl. 17.00 afholdes møde for forældre 
i bestyrelsen om planlægning af fest til udstilling. 

Det afholdes hos Rikke, Sandbjergvej 32.  

Datoer for kommende skoleår: 

Altid fra 17.00-19.00 

3. september, 24. september, 23. oktober, 5. 
december, 18. marts, 7. maj 
 
d. 5. december inviterer skolen bestyrelsen ud og 
spise.  
 

 

 

 


